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Svar på fråga 2023/24:736 av Malin Larsson (S) 
Slutavverkningsbar skog 

Malin Larsson har frågat mig om jag kommer att ge den nya 

skogsutredningen ett tilläggsdirektiv för att beräkna och bygga 

sina förslag på tillgängliga volymer slutavverkningsbar skog. 

Enligt kommittédirektiven En robust skogspolitik som ser skogen 

som en resurs (dir. 2024:16) är utredningens syfte att utveckla 

en framtida ändamålsenlig skogspolitik som främjar ett 

långsiktigt hållbart konkurrenskraftigt skogsbruk, ökad skoglig 

tillväxt och en långsiktigt ökad tillgång till hållbar skoglig 

biomassa för att fullt ut kunna bidra till klimatomställningen 

samt jobb och tillväxt i hela landet. En viktig utgångspunkt är att 

de jämställda skogspolitiska målen ska ligga fast. I uppdraget 

ingår självklart att väga in tillståndet och utvecklingen på svensk 

virkesproduktionsmark inklusive variabler som virkesförråd, 

tillväxt och åldersklassfördelning, samt den årliga avverkningens 

storlek och fördelning på avverkningsformer. Skogsutredaren 

har således redan att väga in tillgängliga volymer 
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slutavverkningsbar skog i sin uppgift. Regeringen ser därför inga 

skäl till tilläggsdirektiv för detta specifika syfte.  

Stockholm den 27 mars 2024 

 

 

 

Peter Kullgren 
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